
Van: Koning, Edwin  
Verzonden: donderdag 17 januari 2019 14:03 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl> 
CC: Leefbaar Huizen <fractie@leefbaarhuizen.nl> 
 
 
 
Onderwerp: Jeugdbendes 
 
Jan, 
 
Naar aanleiding van het bericht op NHNieuws 
https://twitter.com/nhnieuws/status/1085879913205370881?s=21 heeft de fractie de volgende 
vragen ter beantwoording in de commissie ABM 
 
1. Is er zicht op hoeveel jeugdbendes Huizen telt? 
2. Is er zicht op wie er in die jeugdbendes actief zijn? 
2. Hoe en door wie worden die gemonitord? 
3. Welke preventieve aanpak is er met betrekking tot leden van die jeugdbendes ? 
4. Welk beleid is er in Huizen met betrekking tot jeugdbendes? 
 
Verzonden met behulp van OWA voor iPad 
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